
ŠTEPANJSKO NASELJE
Skupščina naše KS je sprejela pobudo
za samoupravno in prostorsko preobli-
kovanje

Konec f ebruarja so se zbrali
delegati na 3. seji skupščine
krajevne skupnosti. Na dnev-
nem redu so bile najaktual-
nejše zadeve iz družbenopoli-
tičnega življenja v sedanjem
obdobju. Tako so govorili o
smemicah za izdelavo plana
za srednjeročno plansko ob-
dobje 1981-1985, o samou-
pravnem in prostorskem
preoblikovanju krajevne
skupnosti, končali so javno
razpravo o prehodu na eko-
nomske stanarine ter obrav-
navali zakJjučni račun kra-
jevne skupnosti za leto 1979.

Ko so obravnavali smernice
za izdelavo načrta krajevne
skupnosti za naslednje sred-
njeročno obdobje, so delegati
v živahni razpravi dopolnje-
vali priloženo gradivo. Ugo-
tovili so, da je smernice pre-
jela vsaka družina v krajevni
skupnosti in da je bila oprav-
ljena široka javna razprava, v
kateri se je izoblikovalo mne-
nje, da je potrebno pri izde-
lavi načrta upoštevati neka-
tere prednostne naloge, kot
so gradnja šole in vrtca, doma
družbenopolitičnih in druž-
benih organizacij, doma upo-
kojencev, ureditev kanaliza-
cije v prvotnem delu naselja,
pospešiti bo potrebno razvoj
storitveno-razvojnih dejav-
nosti ter zgraditi telefonsko
omrežje. Delegate so tudi
seznanili s tem, da bodo v le-
tošnjem letu pričeli graditi
osnovno šolo II z 18 učilnica-
mi, v katerih naj bi se začelo
redno šolsko delo že 1. 1981.
Ob tem so opozorili, da je že
ob pričetku gradnje treba ra-
zmišJjati o ustreznem kadro-
vanju za novo šolo, da se ne bi
ponavljale napake iz prete-
klosti.

Najbolj živa je bila raz-
prava o samoupravnem in
prostorskem preoblikovanju
sedanje krajevne skupnosti.
Skupščina krajevne skupnosti
je na podlagi sklepov po-
prejšnje javne razprave spre-
jela pobudo predsedstva kra-
jevne konference SZDL in
sveta krajevne skupnosti o
preoblikovanju in dala v
javno razpravo tri predloge za
preobrazbo. Delovni Ijudje in
občani naj bi na zborih obča-
nov, ki bodo sklicani do 20.

marca 1980, odločali o tem,
ali naj se s^danja krajevna
skupnost razdeli v dve, tri ali
štiri nove. Seveda pa je
možno, da se v razpravi izo-
blikujejo še novi predlogi,
kajti pri prostorski preobra-
zbi se moramo zavedati, da ni
pomembno, kje bomo poteg-
nili nove meje, ampak kako
bomo dosegli, da se bodd v
krajevni skupnosti razvili
humanejši odnosi med kraja-
ni. Za javno razpravo bo pri-
pravljeno gradivo, ki ga bo
prejela vsaka druiina v kra-
jevni skupnosti. Tako bo
lahko vsak krajan prišel na
zbor občanov z izoblikovanim
mnenjem. V gradivu bodo
tudi odgovori na vprašanja, ki
so bila v zvezi s preobrazbo
krajevne skupnosti postav-
ljena v prejšnji javni razpravi.

Skupščina krajevne skupnosti
se bo znova sestala okrog 20.
marca, ko bo sklenila javno raz-
pravo in sprejela dokončni pred-
log, o katerem bodo krajani Šte-
panjskega naselja odločali na re-
ferendumu 20. aprila 1980.

V javni razpravi o osnutku sa-
moupravnega sporazuma o obli-
kovanju in postopnem prehodu
na ekonomske stanarine, ki je po-
tekala od 1. do 12. februarja
letos, je bilo na osnutek spora-
zuma nekaj tehtnih pripomb, ki
jih je skupščina sprejela. V raz-
pravi so menili, da je sporazum
preveč deklarativen, premalo do-
ločen, nejasno so npr. oprede-
Ijene odgovornosti za obveščanje
stanovalcev o ekonomskem polo-
žaju hiš in naselij, status etažnega
lastnika ni jasen, razdelitev sred-
stev naj bi bila natančnejša, eko-
nomska stanarina naj nc bi bila
odvisna od vrednosti kv. m stano-
vanja, ampak od gibanja vredno-
sti osebnih dohodkov, vprašali pa
so se tudi, kako naj delavci v
OZD neposredno vplivajo na
sredstva, ki jih izločajo za stano-
vanjsko graditev iz bruto OD.
Skupščina je razpravo sklenila z
ugotovitvijo, da je potrebno ra-
zmisliti o ustanovitvi enote sa-
moupravne stanovanjske skup-
nostiv krajevni skupnosti glede
na število stanovanj, ter s polu-
radno ugotovitvijo, da je videti
pri delu hišnih svetov precejšen
napredek.

Ob koncu je skupščina sprejela
zaključni račun za 1. 1979 ter
sklep, da o finančnem načrtu za to
leto razpravljajo na prihodnji
seji.
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